



# KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

31<sup>st</sup> July, 2019

## Friendly Reminder Use of Bowling Rinks at Ap Lei Chau Sports Centre every Tuesday

Dear Members,

Since January, 2019, two bowling rinks have been rented by KBGC at Ap Lei Chau Sports Centre and popularly used by our bowlers. In view of the situation, it is concerned that the current provision of two rinks may not be able to accommodate more than sixteen (16) players at one time. Therefore, in order to facilitate our arrangement, bowlers intending to use the facility on a scheduled Tuesday, please register at the Main Bar not later than 5 p.m. on Monday. e.g. if you schedule for 13.8.2019 (Tuesday), please register before 5 p.m. on 12.8.2019 (Monday).

Please note that all KBGC Members including bowlers/non-bowlers are both welcome to use our rented AP Lei Chau facility but participation will be granted on a first come first served basis.

Peter IP  
Club Manager



### 溫馨提示 逢星期二使用鴨脷洲體育館草地滾球賽道

親愛的會員：

自 2019 年 1 月以來，在鴨脷洲體育中心租用的兩個滾球場深受本會會員歡迎，但因為使用人數眾多，場地可能無法同時容納超過十六（16）位會員同時使用。為了方便安排，參加使用的本會會員或球員如果預算在某星期二使用該設施，請在星期一下午 5 時之前向酒吧登記。例如預算使用日期為 2019 年 8 月 13 日星期二，請於 2019 年 8 月 12 日星期一下午 5 時前登記。

敬請留意，本會所有會員包括滾球員/非滾球員均可使用鴨脷洲體育中心設施，但我們會根據酒吧登記紀錄，以先到先得為原則。



會所經理  
葉伯德 謹啟  
2019 年 7 月 31 日